
 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 16, konaného dne 16. 2. 2017 v zasedací místnosti 

v budově Agrodružstva v Morkovicích 

 

I. Při zahájení bylo přítomno 11 členů městského zastupitelstva 

Omluvení: Mgr. B. Albrechtová, E. Lejsalová, Š. Vojtušová, M. Koutňák 

Nepřítomen: 0 

 

Návrhová komise: P. Jablunka, V. Štětina 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. J. Barnetová, R. Klimek 

 

Návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu byl schválen jednomyslně. 

 

Program: 1. Veřejná zakázka „Zateplení požární zbrojnice Morkovice“ 

 

Program byl schválen jednomyslně. 

 

II. Projednávání program: 

 

1. Veřejná zakázka „Zateplení požární zbrojnice Morkovice“ 

K podání nabídky na zakázku zateplení požární zbrojnice byly vyzvány celkem tři firmy, dalších 25 si vyzvedlo 

zadávací dokumentaci, takže celkem se zakázkou zabývalo 28 firem. Skutečně nabídku podalo 19 firem. Komise, 

která zasedala a rozhodovala o nabídkách v souladu s novým zákonem o zadávání veřejných zakázek, vyhodnotila 

jako nejlepší nabídku firmy FENBAU, s.r.o., Ostrava s cenou 2 394 574,-Kč bez DPH 

 

Ing.S. Horáková -  Kdo dělal projekt a kolik byla cena projektanta? 

Mgr. P. Horák – Projekt zhotovila firma DESACON Zlín, s.r.o., Ing. Z.Vendolský, rozpočtová cena je 3 400 000,-Kč 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu „Zateplení požární 

zbrojnice Morkovice“, a to společnost FENBAU s.r.o., Ostrava – Moravská Ostrava, Gajdošova 3112/59 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

III. Diskuse 

 

R. Klimek – Včera mě telefonicky kontaktovali z Týdeníku Kroměřížska a dotazovali se mě na dopis, který obec 

obdržela v záležitosti týkající se zrušení automatů na hotelu. 

Mgr. Horák – Obdrželi jsme dopis s podpisem “občané Morkovic”, jednalo se o stížnost, která obsahovala dva směry. 

Jeden, že tam automaty vůbec jsou a druhý na chování návštěvníků herny před hernou. Stížnost projednala rada města 

a rozhodla odeslat na ministerstvo financí podnět k provedení kontroly. 

R. Morongová – Jak to bude s parkováním ohledně školky a školy, co je v plánu? 

Mgr. P. Horák – Na radě jsme se předběžně domluvili, že se zruší parkování u ul. Zahradní, na stranu ke škole se dají 

zábrany, aby se nedalo vjíždět mimo cestu. Vybuduje se parkoviště v místě vedle budoucího rodinného domu paní J. 

Churé, která sama nabídla, že parkoviště by u jejího domu mohlo být. 

R. Morongová – Jak dopadla anketa ohledně zprůjezdnění cesty kolem školy a školky, co je v plánu? 

Mgr. P. Horák – Většina hlasů je pro to, aby to průjezdné nebylo, nepočítá se tedy s tím, že by se cesta stala průjezdnou. 

E. Žourková – Na začátku cesty je značka zákaz vjezdu s povolením pro zásobování, kdo povolení vydává, je přehled 

o tom, kolik povolení je vydaných? 

Mgr. P. Horák – Cca pět povolení jsme vydali my. Škola a školka mají několik volných povolenek bez SPZ (bianko), 

aby je mohly zapůjčit případným návštěvám. Je jich celkem do 15 ks. 

E. Žourková – Pozoruji, že ráno po odjezdu občanů do zaměstnání jsou parkovací místa u bytovek volná. Rodiče, kteří 

vezou děti do školky zde mohou parkovat. Pravdou je, že v současné době projíždí cestou kolem školy a školky vice 

řidičů. Jedná se i o rodinné příslušníky zaměstnanců škol. Nevím, zda mají všichni povolenky, domnívám se, že mnozí 

to tam začínají zneužívat. Nemyslím si, že se ve většině případů jedná o zásobování, spíše jde podle mého názoru o 

pohodlnost rodičů. 

Mgr. P. Horák – Požádáme policii, aby tam udělali dohlídku, projednám záležitost s řediteli školy I školky. 

E. Žourková – Řidiči projíždí cestou tak, že ohrožují chodce. Nejvyšší frekvence je mezi 6:00 – 7:00 hod. a 12:30 až 

13:30 hod. 

Z. Frgal – Bude se řešit situace před Bílým domem? Když kolem 12 hodiny rodiče jezdí pro děti a zaparkují před 

budovou, situace tu bývá hodně nepřehledná. Uvažuje se, že u tenisových kurtů se udělá místo na parkování? 

Mgr. P. Horák – Jednali jsme i o vybudování parkoviště v této lokalitě, ale zatím jsme přesně neurčili místo. 

P. Tesař – Chápu, že každá lokalita má svůj problém, přimlouvám se za to, aby se tyto záležitosti řešily smysluplně, 

koncepčně, s návazností na lokality. Parkování je problém všech měst, ale kde je hranice budování dalších parkovišť? 



 

Nevymezujme se jen na určité lokality, ty lokality je potřeba vybírat. Jestli ta plocha je volná a je funkční pro halu, 

sportoviště, koupaliště, počítejme s ní do budoucna. 

Mgr. P. Horák – Pokud myslíš plochu kolem ul. Kolaříkova, tak na tom se intenzivně pracuje. 

Mgr. P. Horák - Opakovaně jsme jednali se Zl. krajem, příští středu máje jednání s krajským radním odpovědným za 

dopravu. Sejdeme se a budeme jednat také s ředitelstvím silnic Zlínského kraje o přípravě dokumentace pro územní 

řízení tak, aby se opravila celá ul. Kolaříkova a aby vznikly směrem k hale regulérní parkovací místa. 

L. Tesař – Chci se zeptat, varianta I. je zažehnána? Myslím parkování před bytovkou 699 a před naším domem. 

Mgr. P. Horák – Byly různé varianty, o kterých jsme mluvil, žádná se nepreferovala. Snažili jsme se o variantu, která 

bude rozumná a při tom bude vadit co nejméně lidem, protože obávám se, že všechny někomu vyhovovat budou a 

někomu ne. Parkoviště před BD 699 není v plánu. 

L. Tesař – Neuvažuje se o tom, že v oblasti bytovek se vybuduje místo pro maminky a dětské prvky pro děti? 

Mgr. P. Horák – Na bytovkách se generace mění, byly doby, kdy občané chtěli vybudovat hřiště a byly doby, kdy 

chtěli hřiště zrušit. Dětské prvky mezi bytovkami budou vždy problémem, tam kde bydlí vice lidí se očekává spíše 

klidné bydlení. 

Z. Frkal – Navážu na to. Krásné místo je koupaliště. Proč by se nedalo vybudovat dětské hřiště přímo na koupališti? 

Mgr. P. Horák – V době provozu koupaliště by dětské hřiště muselo být zavřené, tzn., že velkou část léta v době, kdy 

je otevřené koupaliště. Je to návrh k přemýšlení, ale má to i svá negativa. 

L. Jiříčková – U nás máme bezpečnou zónu pro děti, které chodí do školy I školky. Stále vymýšlíme, kde parkovat, 

ale v prvé řadě jde o bezpečí našich dětí. Rodiče si musí čas uspořádat tak, aby na místě k tomu určeném zaparkovali 

a dítě do zařízení zavedli. 

Z. Frgal – V některých lokalitách by bylo dobré umístit podzemní kontejnery na odpad. 

Mgr. P. Horák – Podzemní kontejnery jsou poměrně drahé, ale chystáme se udělat koncepci odpadového hospodářství 

v rámci celého mikroregionu. Systém zvonů vnímám jako přežitý, ale je potřeba vymyslet něco jiného, je potřeba 

probrat všechny existující variety a bavit se o jejich výhodách a nevýhodách. 

 

 

Zasedání skončilo v 18:40 hod. 

 


